

**វិញ្ញាបនបត្រការពារកុមារជាអន្តរជាតិ (ICPC)**

**តើ ICPC ជាអ្វី ហើយហេតុអ្វីបានជាត្រូវអនុវត្តវា?**

នៅក្នុងគំនិតផ្តួចផ្តើមមួយគ្នា ទីភ្នាក់ងារឧក្រិដ្ឋកម្មជាតិ (NCA) របស់ចក្រភពអង់គ្លេស និងការិយាល័យកំណត់ត្រាឧក្រិដ្ឋកម្ម ACRO បានបង្កើត ICPC ឡើង។ ICPC ជួយការពារកុមារនៅខាងក្រៅ ចក្រភពអង់គ្លេសពីការគំរាមកំហែងរបស់ជនជាតិអង់គ្លេស ឬអ្នកដែលបានរស់នៅចក្រភពអង់គ្លេសដែលធ្វើដំណើរទៅកាន់កុមារដោយឧក្រិដ្ឋកម្មក្នុងគោលបំណងធ្វើជាបញ្ចក្រពេល។ ICPC ជួយការពារកុមារពីបុគ្គលទាំងឡាយណា ដែលបង្កហានិភ័យនៃការរំលោភបំពានផ្លូវភេទ ការធ្វើទុក្ខទោសផ្លូវកាយ ការធ្វើទុក្ខទោសផ្លូវចិត្ត និង/ឬការធ្វេសប្រហែស។ អ្នកបំពានទាំងនេះរំលោភកម្រិតទាបជាងគេនៃការការពារ ការស្ម័គ្រចិត្ត និងការងារសប្បុរសធម៌។

ICPC ត្រូវបានបង្កើតឡើងដើម្បីទប់ស្កាត់ពួកគេពីការបំពានទាំងនោះ។

ICPC គឺជាការពិនិត្យកំណត់ត្រាប្រព្រឹត្តទុក្ខប្រយោជន៍និងមូលដ្ឋានទិន្នន័យនៃអនាគត និងការស៊ើបការណ៍នៅចក្រភពអង់គ្លេស។ វាអាចត្រូវបានស្នើសុំដោយអង្គការសម្រាប់ជនជាតិអង់គ្លេសទាំងអស់ (ក៏ដូចជានិយោជិក មិនមែនអង់គ្លេសដែលធ្លាប់រស់នៅចក្រភពអង់គ្លេស) ដែលកំពុងស្វែងរកការងារជាមួយកុមារនៅក្រៅចក្រភពអង់គ្លេស។ ICPC ក៏អាចត្រូវបានស្នើសុំសម្រាប់បុគ្គលដែលបានធ្វើការ និងកំពុងធ្វើការជាមួយកុមារ។

នៅពេលប្រើជាមួយនីតិវិធីការពារខ្លាំងដែលមានស្រាប់ ICPC អនុញ្ញាតសាលា និងអង្គការជំនួយទៀត ដោយផ្អែកទៅលើការពិនិត្យស្រាវជ្រាវដើម្បីធ្វើការសម្រេចចិត្តដោយផ្អែកលើហានិភ័យដែលមានការជូនដំណឹងអំពីការរំលោភបំពានដែលបានកើតឡើងក្នុងក្រុមប្រឹក្សាសាលាសម្រាប់កុមារ។

តាមរយៈការដាក់បញ្ចូល ICPC ក្នុងដំណើរការស្រាវជ្រាវរបស់អ្នក អ្នកនឹងបន្ថែមការការពារបន្ថែមដល់នីតិវិធីដែលបានបង្កើតឡើងរបស់អ្នក ហើយបាត់វិធានការសំខាន់ៗក្នុងការជួយការពារកុមារពីបុគ្គល ដែលមានបំណងរំលោភបំពាន និងកេងប្រវ័ញ្ចលើពួកគេ។

**តើវិញ្ញាបនបត្រនិងបង្ហាញអ្វីខុស?**

វិញ្ញាបនបត្រនេះនឹងមានទិន្នន័យស្តីពីការផ្តន្ទាទោសព្រហ្មទណ្ឌណាមួយចំពោះបទល្មើសដែលបានប្រព្រឹត្តទៅចក្រភពអង់គ្លេស ហើយក៏អាចមានព័ត៌មានស្តីពីការផ្តន្ទាទោសព្រហ្មទណ្ឌក៏បទល្មើសដែលបាន ប្រព្រឹត្តទៅក្នុងប្រទេសដទៃទៀតដែលព័ត៌មានបែបនេះត្រូវបានបង្ហាញដល់ចក្រភពអង់គ្លេសតាមរយៈយន្តការផ្លាស់ប្តូរដែលមានស្រាប់។ លើសពីនេះទៀត ក្នុងនាមជាផ្នែកមួយនៃដំណើរការ ICPC, NCA នឹងធ្វើការវាយតម្លៃលើការស៊ើបការណ៍ និងព័ត៌មានដែលអាចរកបាន ហើយបង្ហាញលើវិញ្ញាបនបត្រនេះអំពីលទ្ធផលដល់ការកំណត់ទិន្នន័យដែលប្រយោជន៍នៃការការពារកុមារ។

វិញ្ញាបនបត្រមានពីរផ្នែកគឺ៖

- ផ្នែកទី1 - ការបង្ហាញនូវការផ្តន្ទាទោសណាមួយ ដោយការកាត់ទោស ការប្រុងប្រយ័ត្ន ការស្តី បន្ទោស ការព្រមាន និងការស៊ើបអង្កេតខ្លីៗដែលបានធ្វើឡើងនៅលើមូលដ្ឋានទិន្នន័យ នៃអនាគត ចក្រភពអង់គ្លេស ស្របតាមគំរូ [ACRO step-down model](#) ។
- ផ្នែកទី2 - ការបញ្ជាក់ព័ត៌មានណាមួយដែលត្រូវបានវាយតម្លៃថាពាក់ព័ន្ធ និងសមាមាត្រសម្រាប់ការបង្ហាញដោយ NCA ដើម្បីបង្ហាញពីហានិភ័យដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំធ្វើឱ្យប៉ះពាល់ដល់កុមារ ឬយុវជន។

ព័ត៌មានសំខាន់ៗ ICPC មិនកំណត់ពីភាពសមរម្យរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំដើម្បីធ្វើការជាមួយកុមារទេ។ ផ្ទុយទៅវិញ វាត្រូវត្រូវបានប្រើជាឧបករណ៍បន្ថែមសម្រាប់ជនជាតិអង់គ្លេសដែលបានធ្វើការសម្រេចចិត្តដែលមាន ការជូនដំណឹងស្របជាមួយការពិចារណាអំពីការការពារធម្មតារបស់អង្គការរបស់ពួកគេ។

**តើសាលារៀន និងអង្គការជំនួយចៀកអន្តរជាតិ ICPC យ៉ាងដូចម្តេច?**

ដើម្បីចូលដំណើរការ ICPC អង្គការចម្បងត្រូវតែបំពេញតាមលក្ខណៈវិនិច្ឆ័យដូចខាងក្រោម៖

- ជាប់ពាក់ព័ន្ធក្នុងការងារជាមួយកុមារ
- ជួលបុគ្គលិក ឬអ្នកស្ម័គ្រចិត្តមកពីចក្រភពអង់គ្លេស ដោយរួមបញ្ចូលទាំងបុគ្គលដែលធ្លាប់សំរេចចិត្តចាកសេដ្ឋកិច្ចអង់គ្លេសផងដែរ។
- មិនមានបណ្តាញភ្ជាប់ជាផ្លូវការជាមួយចក្រភពអង់គ្លេស និងមិនអាចចូលទៅកាន់ Disclosure and Barring Service (DBS) របស់ចក្រភពអង់គ្លេស។

ICPC អាចបង់ប្រាក់ដោយបុគ្គលដែលកំពុងស្វែងរកការងារធ្វើ។ សម្រាប់ព័ត៌មានលម្អិតស្តីពីតម្លៃ សូមចូលទៅកាន់គេហទំព័រ [www.acro.police.uk/icpc](http://www.acro.police.uk/icpc)។

វិញ្ញាបនបត្រអាចត្រូវបានផ្តល់ជូនតាមសំណើរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំប៉ុណ្ណោះ។ និយោជកមិនអាចដាក់ពាក្យសុំជំនួសពួកគេបានទេ។ ការណែនាំគឺថា អង្គការត្រូវលើកទឹកចិត្តឱ្យនិយោជិតផ្តល់ ICPC

តាមរយៈការធ្វើឱ្យក្លាយជាតម្រូវការនៃការត្រួតពិនិត្យបុគ្គលធ្វើការ។ និយោជិតស្រាប់អាចត្រូវបានផ្ញើសុំឱ្យបង្កើត ICPC តាមពេលវេលាកំណត់ ក្នុងនាមជាអ្នកមួយនៃនីតិវិធីពិនិត្យតាមដានរបស់ពួកគេ។

ប្រសិនបើនិយោជកចង់ស្នើសុំឱ្យបុគ្គលផ្តល់វិញ្ញាបនបត្រ ICPC ពួកគេអាចណែនាំពួកគេឱ្យចូលមើលគេហទំព័រ ACRO ([www.acro.police.uk/icpc](http://www.acro.police.uk/icpc)) ដើម្បីបំពេញទម្រង់ពាក្យសុំ។ ការណែនាំអំពីដំណើរការអាចទទួលបាននៅលើគេហទំព័រ។

ICPC ផ្ទុះបញ្ចាំងតែអ្វីដែលត្រូវបានកត់ត្រានៅលើមូលដ្ឋានទិន្នន័យនៃការងារ និងការស៊ើបការណ៍នៅពេលមានបញ្ហាប៉ុណ្ណោះ។ ដូច្នេះ ការផ្តន្ទាទោសណាមួយដែលបានកត់ត្រាបន្ទាប់ពីការបរិច្ឆេទនេះនឹងមិនត្រូវបានបង្ហាញទេ។ និយោជកគឺជាអ្នកដែលត្រូវធ្វើការសម្រេចចិត្តថា បុគ្គលិករបស់ពួកគេត្រូវតែបន្ត ICPC ញឹកញាប់ប៉ុណ្ណា។

អង្គការនានាអាចដាក់ពាក្យសុំជំនួសបុគ្គលិករបស់ពួកគេបាន ប៉ុន្តែទម្រង់បែបបទនេះត្រូវតែត្រូវបានបំពេញ និងចុះហត្ថលេខាដោយអ្នកដាក់ពាក្យសុំខ្លួនឯង។ ICPC នឹងត្រូវផ្តល់ជូនដោយផ្ទាល់ទៅអ្នកដាក់ពាក្យសុំ។ វាមិនអាចបញ្ជូនទៅអង្គការបានទេ។

សូមកត់សម្គាល់ថា អង្គការនៅខាងក្រៅចក្រភពអង់គ្លេសដែលមានលទ្ធភាពចូលទៅកាន់ការពិនិត្យ DBS មិនអាចផ្តល់យោបល់ដល់បុគ្គលិកដែលមើលទៅស្រដៀងគ្នា ឬនិយោជិតស្រាប់ឱ្យទទួលបាន ICPC ទេ។

នៅក្រោមការលះទោសទាំងនេះ ផ្លូវពាក្យសុំធម្មតាតាមរយៈ DBS នឹងត្រូវអនុវត្ត។

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមអំពី ICPC សូមចូលមើល [www.acro.police.uk/icpc](http://www.acro.police.uk/icpc)។